
ioanna Hofman- Kupisz
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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoctawek

Zwracam siq z profbE w imieniu mieszkaficdw Miasta Wfoctawek o oczyszczenie

ze zgnil1ch liSci, poki'i.iszonych gaiqzi i Smieci ulic l-eina i Sapei'ska oiaz a regularne

dbanie o porzAdek na tych ullcach. Jednocze5nie w trosce o ekologiq proszq u ustawienie

koszy na Smieci wzdtu2 ulic Le5na, Ostrowska, Wojskowa i Polna w takiej liczbie, aby

swojq obecno6ciq zachqcaly przechodni6w do wyrzucania Smieci do pojemnik6w

a nie na chodnik czy ulicq.
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